
 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde d. 8/12-2022 kl. 18-20.30  

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

18.00 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Godkendt.  

 

Obs på at punkt om skærmtid bliver behandlet på kommende 

møder.  

Desuden også punkt om indstilling til priser.  

 

 

 2 Nyt fra skolens elevråd (O) 

 

Ref.: Elevrådet deltager ikke i dette møde 

 

18.05 3 Præsentation af samarbejdet med Fårvang Skole og Sorring Skole 

(O, R) 

- Fra elevperspektiv 

- Fra personaleperspektiv 

- Fra forældreperspektiv 

 

Ref.: Tine gennemgik en oversigt over arrangement og 

samarbejdsflader mellem de tre skoler.  

 

For eleverne er der:  

Fablab-uge for 6. klasse 

Hvem vil være litterær for 5. klasse 

Samlet aktivitetsdag for 3. og 4. klasse 

 

For medarbejdere: 

Fælles fritidsformiddag 

Fælles ledelsesmøder 

Fælles årsplansudveksling for lærere 

Spontane indslag som opstår 

 

I forbindelse med overgangen til 7. klasse: 

 

• Fablab uge 

Forældremøde efter fablab.    

Tine 

 

Deltagere: Majbritt Fabech, Line Meilandt Langdal Nielsen, Karin Bank 

Lindberg, Jacob Lind Hjorth, Lars Roger Jensen, Lise Nexø, 

Karina Bonde Jensen, Lasse Spliid, Torben Kjølhede, Gry 

Elikofer, Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Afbud:  

Mødeleder:  Lars (kage ikke nødvendig, da vi spiser sammen kl. 19) 

Referent: Jesper 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

• Åbent hus for forældre. Input fra vores bestyrelse: Åbent 

hus bør ligge tidligere. Gerne i november. 

• Klassedannelser i maj 

• Offentliggørelse af nye klasser 

• Forældremøde for nye forældre 

• Desuden er der overleveringmøder fra nuværende til 

kommende klasselærere – og der er overlevering fra 

ledelse til ledelse.  

 

Der var drøftelse af hvordan den gode information fra Fårvang 

kommer ud.  

Facebook blev nævnt som en mulighed for at ramme bredere – og 

også forældre, der måske har børn tilknyttet AULA.  

 

Der var enighed i bestyrelsen om, at tidligere oplysning til 

forældrene og tidligere relationsdannelse blandt børnene er meget 

vigtigt for en god overgang til vores overbygningsskole.  

18.25 4 Kaffe/te/service til diverse møder på skolen (B) 

 

Ref.: Til forældrearrangementer har der været tradition for 

forplejning i form af kaffe/the mv.  

 

Er det tid til at bede forældre tage kop og kaffe med?  

 

Ja, siger bestyrelsen. Det skal bare kommunikeres tydeligere.  

Tine  

18.35 5 Klasseforældrerådenes julearrangement (R) 

 

Ref.:  

Det kører - og vi gør som vi plejer - Er det noget vi gerne vil? 

 

Ja, det er hyggeligt.  

 

Der efterlyses et mere informativt opstartsmøde. Hvad er 

mulighederne, hvad plejer vi? 

 

Hvem er det, der styrer det? 

Kan der skrives en drejebog? 

 

Enighed om at det er et super godt arrangement.  

TS og Karina laver en evaluering.  

Jesper 

18.50 6 Nyt fra skole og SFO (O) 

 

Ref.: 

 

• APV’er præsenteres på januar-mødet. De ser umiddelbart 

gode ude.  

• Et udkast Meddelsesbogen.kommer også på januarmødet. 

• Budget 2023: Der kommer nok nogle stramninger.  

• December og jul for personalet: Vi giver et arrangement til 

personalet. 

• Julefrokost 16/12 

• Vi vil plante et træ – børnene fra SFO sang ved arrangement 

i midtbyen. Det var et godt arrangement.   

• Vi får lærerstuderende efter juleferien.  

• Kristine er startet i et halvt års praktik i SFO. 2. års studie.  

Gry, 

Torben, 

Jesper, 

Tine 



 

 

• Der er SFO julearrangement 20/12. 

 

19.05 7 Evt.: 

 

Ref.: Lasse: Det var rørende at opleve lokalsamfundet rykker 

sammen og hjælper efter en brand.  

 

 

19.15 8 Fællesspisning i anledning af julen 

 

 

  Punkter til kommende møder:  

 


